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 Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 4/23 

 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 22. 3. 2023 s pričetkom ob 14:00,  

ki je potekala v sejni sobi na Jamovi cesti in preko spletne povezave Zoom  

 
 
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, A. Gorišek, J. Pungerčar, M. Štraus P., I. Zajc in B. Ženko. 
Odsotnost je opravičil: R. Bevc, M. Koželj, J. Novak. 
 
1. Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika in izvrševanja sklepov prejšnje seje  
 
Potrdili in dopolnili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik ter sklepe predhodne seje. Sklepi predhodne 
seje so skoraj v celoti realizirani, zapisnik bo v kratkem objavljen na naši spletni strani.  
 
2. Tekoče zadeve (pogajanja z vlado, plače na IJS) 
 
a) J. Pungerčar je poročal, da se pogajanja z vlado nadaljujejo, vendar ne tako hitro, kot je bilo sprva 
predvideno. Čeprav je bilo 8. marca 2023 po večmesečnih pogajanjih z Vlado RS o stavkovnih zahtevah 
Sindikata vzgoje, izobraževanja, znanosti in kulture Slovenije (SVIZ) doseženo soglasje o vsebini stavkovnega 
sporazuma, pa mora parafirani sporazum potrditi še vlada. Dokler ne dosežemo želenih učinkov pogajanj 
(odprave plačnih nesorazmerij), SVIZ ostaja v stavki, šele nato se bo oblikovala nova plačna lestvica. Kdaj se bo 
to zgodilo, se ne ve, kot rečeno pa pogajanja potekajo iz tedna v teden.  
 
b) M. Gams je ponovno izpostavil, da so plače na IJS v zaostanku s primerljivimi drugimi poklici vsaj za 20 
odstotkov ter da je potrebno dvigniti plače raziskovalcem, tako kot tudi skupini J, ki s svojim delom podpira 
raziskovalce. Plače v industriji so boljše, težko je pridobiti nove mlade kadre, in nasploh meni, da smo zaostali 
s plačami v primerjavi s tistimi, ki jih imajo na drugih področjih javnega sektorja.  
 
Iz razpoložljivih grafov, ki nam jih je vrsto let pripravljal G. Kramberger, je razvidno relativno zaostajanje plač v 
znanosti v primerjavi z ostalimi poklici v JS v zadnjih 10-ih letih. Iz javno dostopnih virov moramo posodobiti 
grafe, ker nam manjkajo podatki za zadnji dve leti. Upoštevati moramo tudi covidne dodatke, ki jih sicer mi v 
znanosti nismo imeli. 
 
Glede na informacije v zvezi z novim plačnim sistemom v JS, ki se pripravlja (vlada bi odvzela delovno uspešnost, 
znižala razmerja med plačnimi razredi na 3 odstotke med enim in drugim sosednjim razredom, prevetrila 
količino dopustov in ostalih že dogovorjenih ugodnosti in dodatkov), nas zelo skrbi, kako se bo vlada lotila nove 
plačne lestvice in zmanjšala do sedaj veljavne dodatke in ugodnosti. Zato moramo biti še posebej pazljivi pri 
naših zahtevah.  
 
Sklep 1: Za nazornejši razvid plač, kje smo v primerjavi z drugimi sorodnimi poklici (osnovno in srednje šolstvo, 
raziskave in razvoj, visoko šolstvo, zdravstvo, Institut Jožef Stefan, javna uprava), moramo ponovno pridobiti 
nove podatke in posodobiti grafe, ki prikazujejo gibanje plač v javnem sektorju.  
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c) M. Gams je opozoril, da nismo pripravili točk dnevnega reda za skupščino, kar sicer navadno storimo 
teden dni pred skupščino. Predlagal je, da na skupščino uvrstimo problematiko plač kot posebno točko na 
skupščini, zato smo sprejeli sklep:  
 
Sklep 2: Za člane IO SVIZ/IJS pripravimo točke dnevnega reda za skupščino 2023 in dopisno glasujemo po 
elektronski pošti o strinjanju ali nestrinjanju s točkami dnevnega reda. 
 
č) Na vpogled in morebitne pripombe smo 8. marca 2023 iz pravne službe SVIZ Slovenije prejeli obvestilo, 
da se pripravlja in je v DZ v obravnavi predlog novele Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
znanstveno raziskovalni in inovacijski dejavnosti (skrajšani postopek, novela ZZRID-A).  
 
3.   Rezultati naše spletne ankete 
 
B. Ženko nam je predstavil rezultate spletne ankete, ki smo jo izvedli med člani. Vprašanje se je glasilo: "Za 
katere športno-rekreativne dejavnosti bi želeli, da jih naš sindikat podpre?" Dobili smo 68 odgovorov, med 
katerimi pa je bilo vsaj nekaj dvojnih. 
 
Med že podanimi možnostmi so največ podpore dobile vstopnice za Atlantis (savne 63 %, bazeni 60 %) in 
smučarske karte za Krvavec (47 %). Med novo predlaganimi dejavnostmi so bili omenjeni fitnes, smučarske 
karte na drugih slovenskih smučiščih in plavanje (izven Atlantisa). Vsi rezultati ankete so prikazani v Analizi ob 
koncu zapisnika na straneh od 5 do 7. 
 
Sklep 3: V letošnjem letu bomo poskušali podpreti katero od novo predlaganih dejavnosti in bomo v ta namen 
rezervirali nekaj dodatnih sredstev (postavka "Ostale športno-rekreativne dejavnosti"). 
 
4.  Predlog porabe sredstev za leto 2023 (priprave na letno skupščino) 
 
J. Pungerčar, R. Gruden, A. Gorišek in M. Štraus P. so pripravili predloge porabe sredstev za letošnje leto, med 
katerimi se bodo odločali člani (kot vsako leto). Ker se pri postavki Atlantis nikakor ne moremo zediniti, koliko 
bi participirali za savne in koliko za bazene, bomo med člani IO SVIZ/IJS izvedli anketo, ali se strinjajo s tremi 
različnimi predlogi porabe finančnih sredstev za Atlantis, ki jih bomo predlagali na skupščini sindikata v mesecu 
aprilu. Kot vsoto skupne porabe za Atlantis v letu 2023 smo večinsko predlagali približno 4.500 Eur. 
 
Sklep 3: Med člani IO SVIZ IJS bomo izvedli anketo, ali se strinjajo s predlaganimi plani porabe finančnih 
sredstev, o katerih bodo glasovali člani na skupščini sindikata. 
 
Tabela treh različnih planov porabe (A, B in C) finančnih sredstev za leto 2023 je v prilogi tega zapisnika, in sicer 
na strani 4. 
 
5. Cepljenje proti klopnemu meningoencefalitisu in druga cepljenja 
 
Prejeli smo precej vprašanj sodelavcev, ali bomo imeli tudi letos cepljenja proti različnim nalezljivim boleznim, 
ki se jim da izogniti s cepljenjem. Z zdravnico dr. Barbaro Breznik Peče, s katero sodelujemo že vrsto leto, se 
dogovarjamo, da bo tudi letošnjo pomlad prišla na IJS. Pogoj je, da se cepljenja udeleži najmanj 20 oseb. 
Zdravnica bo cepila proti klopnemu meningoencefalitisu, pnevmokoknim okužbam, hepatitisu A in B ter, če bi 
kdo izrazil dodatno željo, še proti kateri drugi bolezni. 
 
Sklep 4: Zdravnico bomo pozvali, da nam določi termin in poda pogoje za cepljenje v spomladanskem času. 
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6.  Razno 
 
a)  V sindikalni pisarni so aktivnosti v mesecu marcu potekale skladno s sklepi, potrjenimi na letni 
skupščini lanskega leta. Predvsem beležimo povečan obseg obiska kulturnih prireditev in člani že sprašujejo, 
kdaj in kam bomo organizirali letni izlet. Posameznih kart za vodno mesto Atlantis »savna« ta hip ni več na 
razpolago. Začele so se priprave na skupščino sindikata.  
 
b)  Ker se v mesecu marcu nismo sestali z direktorjem, se bomo skušali dobiti z njim enkrat v naslednjih 
tednih. 
 
c) Predvidevamo, da bo skupščina sindikata 12. aprila 2023 na Jamovi cesti. O morebitni spremembi 
bomo člane pravočasno obvestili. 
 
č) Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo predvidoma 10. maja 2023.  
 
 
 
Seja je bila končana ob 17.15. 
 
Sejo je vodil: A. Gorišek     Zapisnik pripravila: M. Štraus P. 
        Zapisnik pregledala: A. Gorišek, J. Pungerčar  
 
Ljubljana, 31. 3. 2023 
 
 
Poslano:  - članom IO SVIZ/IJS 
   - članom NO SVIZ/IJS  
  - vodstvu IJS  
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Priloga: Tabela treh različnih planov porabe finančnih sredstev za leto 2023 
 
 

SVIZ IJS Plan 2023  A Plan 2023  B Plan 2023  C 

        

SKLAD SOLIDARNOSTNE POMOČI  2.800,00 2.800,00 2.800,00 

SINDIK. PIKNIK, REPREZENTANCA 1.800,00 1.800,00 1.800,00 

VSTOPNICE  2.000,00 2.000,00 2.000,00 

IZLET 3.000,00 3.000,00 3.000,00 

PREGLEDI, CEPLJENJA 2.500,00 2.500,00 2.500,00 

ATLANTIS participacija 2.220,00 4.500,00   

ATLANTIS permanentni vstopnici 2.280,00   4.560,00 

IJS POČITNIŠKE KAPACITETE 2.500,00 2.500,00 2.500,00 

OSTALE ŠPORT.-REKREAT. DEJAVNOSTI 2.000,00 2.000,00 2.000,00 

POSLOVANJE SINDIKATA 2.400,00 2.400,00 2.400,00 

ŠOLSKE KNJIGE  7.000,00 7.000,00 7.000,00 

KRVAVEC 1.800,00 1.800,00 1.800,00 

HUMANITARNA POMOČ       

NERAZPOREJENA SREDSTVA 1.000,00 1.000,00 1.000,00 

     

 Skupna poraba 33.300,00 33.300,00 33.360,00     

Posamezne vstopnice Atlantis participacija tj. 444 x 5 EUR tj. 900 x 5 EUR tj. brez 
participacije pri 
posameznih 
kartah 

Pri 300 vstopnicah dobimo: 
   

 30% popusta za savne (36EUR * 30% = 10.8 
EUR) 

   

 20% popusta za bazene (19EUR * 20% = 3.8 
EUR) 
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ANALIZA - Sumarnik 

 

Q1 Za katere športno-rekreativne dejavnosti bi želeli, da jih naš sindikat podpre? 

 Podvprašanj
a 

Enote Navedbe 

  Frekvence Veljavni % - Veljavni Ustrezni % - Ustrezni Frekvence % 

Q1a Vstopnice 
za Atlantis - 

Svet 
doživetij 

(bazeni in 
termalni 

tempelj, do 
sedaj smo 
imeli dve 

letni karti) 

41 68 60% 68 60% 41 25% 

Q1b Vstopnice 
za Atlantis - 

Wellness 
(savne, do 
sedaj smo 

imeli 
participacijo 
pri nakupu 
individualni

h kart) 

43 68 63% 68 63% 43 26% 

Q1c Smučarske 
karte - 

Krvavec (do 
sedaj smo 

imeli 
participacijo 
pri nakupu 
individualni

h kart) 

32 68 47% 68 47% 32 20% 

Q1d Štartnine za 
tekaške 

maratone v 
Sloveniji 

12 68 18% 68 18% 12 7% 

Q1e Štartnine za 
kolesarski 
maraton 

Franja 
(poleg 

podpore 
SVIZ OO 

8 68 12% 68 12% 8 5% 
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Ljubljana in 
okolica) 

Q1f Namizni 
tenis - 

Partizan Vič 

10 68 15% 68 15% 10 6% 

Q1g Drugo: 18 68 26% 68 26% 18 11% 

 SKUPAJ  68  68  164 100% 

 

Q1g_text Q1 (Drugo: ) 

 Odgovori Frekvenca Odstotek Veljavni Kumulativa 

 kulturne 
dejavnosti 

1 1% 6% 6% 

 fitnes tivoli (oz. kaj 
podobnega) 

1 1% 6% 11% 

 kopališče kolezija 
jutranje/večerne 

karte 

1 1% 6% 17% 

 prikolice, 
apartmaje, 

mobilne hiške, 
savne zastonj, 

1 1% 6% 22% 

 vodene vadbe 
(ples, aerobika), 

bowling 

1 1% 6% 28% 

 prispevek za 
televadbo v 

fitnesu, 
organizacija 

vodenih vadb za 
zaposlene, 
prispevek k 

kartam za plavanje 
npr. Tivoli 

1 1% 6% 33% 

 subvencioniran 
nakup športnih 

rekvizitov 

1 1% 6% 39% 

 aktivnosti, ki niso 
vezane samo na 
Ljubljano, npr. 

https://www.jvvz.
org/ 

1 1% 6% 44% 

 fitnes/aerobika/pl
avanje 

1 1% 6% 50% 

 popust atlantis s 
člansko izkaznico 
sviz, kot do sedaj 

1 1% 6% 56% 

 fitnes 1 1% 6% 61% 
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 vstopnice za 
kolezijo, tudi 
kakšna druga 
rekreativna 

dejavnosti bi bila 
super (obisk 

športnih vadb ipd) 

1 1% 6% 67% 

 mesečna 
vstopnica za fitnes 

- gimnastični 
center vič ali 
badminton 

1 1% 6% 72% 

 koncerti 1 1% 6% 78% 

 smučarske karte 
cerkno - kot 

družinsko in tudi 
sicer bolj ugodno 

smučišče; s 
štartninami ki so 

naštete se ne 
strinjam; 

prireditev je 
ogromno in nima 

smisla, da se 
podpira samo 3; 
pa še kak fitnes 

klub tukaj na viču 
oziroma kakšno 

organiziranovadbo 

1 1% 6% 83% 

 fitnes in savna vič 
(gimnastični 

center, koprska ul) 

1 1% 6% 89% 

 smučarske karte - 
kranjska gora 

1 1% 6% 94% 

 mesečna/letna 
karta za bodifit 

fitnes 

1 1% 6% 100% 

Veljavni Skupaj 18 26% 100%  

 

C1 Kalkulacija 

  Veljavno Št. enot Povprečje Std. odklon Minimum Maksimum 

C1  0 68 0,0 0,00 0 0 

  
 


